
Trzydziesta pierwsza sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 28 czerwca 2017 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

_______________________________________________________ 

P R O T O K Ó Ł Nr XXXI/ 2017 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

28 czerwca 2017 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 15 

03
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 16
 23

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 

Brak radnych 

1. Edwarda Iwańskiego 

 
co stanowi – 93,33% 

 

Obrady XXXI sesji otworzył Wice przewodniczący Rady Miejskiej pan Robert Kowalski, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, Pana skarbnika 

Kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów i wszystkich gości obecnych na 

sesji. Stwierdził quorum na podstawie listy obecności - 14 radnych obecnych.  

/ lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i jednostek organizacyjnych z 

terenu gminy Trzcińsko– Zdrój, Zastępca Burmistrza, Skarbnik Gminy, mieszkańcy miasta. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 

 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  

 

Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony radnym 

wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są wnioski o zmianę porządku obrad? 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- wnioskuję o wprowadzenie do porządku obrad dwóch 

uchwał:  

 

 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej. (druk nr XXXI/319/2017) 
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w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XXXI/320/2017) 

 

Przewodniczący obrad -czy są inne wnioski? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad - Nie widzę, wobec tego, kto z państwa jest za wprowadzeniem do porządku 

obrad projektu uchwały: 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości   gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej. (druk nr XXXI/319/2017) 

 

-za- 14- głosów 

 

stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do porządku obrad: kto z państwa jest za wprowadzeniem 

do porządku obrad projektu uchwały: 

w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XXXI/320/2017) 

 

-za- 14 głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do z porządku obrad 

jednogłośnie, odczytam porządek obrad po zmianach,  

 

Porządek obrad  sesji Rady Miejskiej: 

I.   Sprawy regulaminowe: 

1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 

2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 

3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 

II. Informacja Burmistrza Gminy. 

III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

IV. Informacja przewodniczącego w sprawie przeprowadzonych kontroli. 

V. Interpelacje i zapytania radnych. 

VI.  Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 

2016 rok 

1. omówienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2016 

2. przedstawianie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju dotyczącej 

wykonania budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój za 2016 rok. 

3. przedstawianie opinii RIO o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2016 

rok, 

4. opinia RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza 

Gminy Trzcińsko-Zdrój 

5. dyskusja 

6.  podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Trzcińsko- Zdrój za 2016 rok. (druk nr XXXI/292/2017),  

7. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Trzcińska-Zdroju. (druk nr 

XXXI/293/2017),  

VII. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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1. w sprawie nadania imienia Przedszkolu Miejskiemu w Trzcińsku-Zdroju(druk nr 

XXXI/294/2017), 

2. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokości oraz szczegółowe warunki wypłacania 

dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz szczegółowe 

warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw oraz wynagrodzenie za zajęcia dodatkowe oraz wysokość i szczegółowe 

zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego, kryteria i tryb przyznawania 

nagród oraz tygodniowy obowiązujący wymiar godzin, o którym mowa w art. 42 ust. 7 ustawy 

Karta Nauczyciela dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXI/295/2017), 

3. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej. (druk nr XXXI/296/2017), 

4. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości  gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej (druk nr XXXI/297/2017), 

5. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej. (druk nr XXXI/298/2017), 

6. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem  na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej. (druk nr XXXI/299/2017), 

7. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej. (druk nr XXXI/300/2017), 

8. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem  na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej. (druk nr XXXI/301/2017), 

9. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XXXI/302/2017), 

10. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze przetargu ograniczonego, nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXI/303/2017), 

11. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr 

XXXI/304/2017), 

12. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze przetargu ograniczonego, nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXI/305/2017), 

13. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 3 lat oraz 

odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXI/306/2017) 

14. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres 10 lat. (druk nr 

XXXI/307/2017), 

15. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 

oznaczony do 3 lat na część działki nr 95, obręb nr 1, m. Trzcińsko-Zdrój. (druk nr 

XXXI/308/2017), 

16. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 

oznaczony do 3 lat na część działki nr 822/8, obręb nr 3, m. Trzcińsko-Zdrój. (druk nr 

XXXI/309/2017), 

17. w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie miasta Trzcińsko-Zdrój(druk nr 

XXXI/310/2017), 
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18. w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie miasta Trzcińsko-Zdrój (druk nr 

XXXI/311/2017), 

19. w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich  

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas dłuższy niż 3 lata lub  na czas nieoznaczony w tym  

gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, zawierane są kolejne umowy, których 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość(druk nr XXXI/312/2017), 

20. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2017-2019 (druk nr 

XXXI/313/2017), 

21. w sprawie przedłużenia obowiązującej taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków (druk nr XXXI/314/2017), 

22. w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków (druk nr 

XXXI/315/2017), 

23.  w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2017(druk nr 

XXXI/316/2017) 

24. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk 

nr XXXI/317/2017) 

25. w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Komunalnego w 

Trzcińsku-Zdroju z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu gminy 

Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXI/318/2017) 

26. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej. (druk nr XXXI/319/2017) 

27. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XXXI/320/2017) 

 

VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

IX. Wolne wnioski i informacje. 

X. Zakończenie sesji 
 

kto z państwa jest za przyjęciem porządku obrad? 

 

- za- 14- osób 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
Przewodniczący obrad– protokół z XXX sesji był do wglądu w Biurze Rady i teraz jest dostępny na 

sesji, czy ktoś chce wnieść uwagi do protokołu? 

 

Nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący obrad– wobec tego, że nie ma uwag proponuje przyjąć protokół z XXX sesji bez 

odczytywania. 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XXX sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie.  
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Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 

1. Informacja Burmistrza. 
 

Informacje przedstawił Burmistrza pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący obrad- czy są pytania? 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki- jaki był cel wizyty w Szpitalu w Dębnie z panem Skibą. 

 

Pan Skiba prezes był tu bo chodzi o sieć szpitali dotyczyło wsparcia finansowego by Gmina Trzcińsko-

Zdrój wspierała szpital w Dębnie, bo nasi mieszkańcy korzystają z usług szpitala w Dębnie. 

Odpowiedziałem, że nie mogę powiedzieć tak czy nie bo mamy szpital w naszym powiecie, który nie 

ubiegał się o dofinansowanie, a Dębno się ubiega mimo, że nasi mieszkańcy są leczeni w różnych 

placówkach. Pan prezes może też uczestniczyć w komisji czy podczas sesji. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej. 
Informację przedstawił Wiceprzewodniczący rady pan Robert Kowalski- do biura rady wpłynęły 

pisma, które Radni otrzymali na pocztę elektroniczną. Pani Przewodnicząca oddelegowała 

przedstawiciela na uroczystość 70-lecia jednostki OPS w Góralicach. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu IV. Informacja przewodniczącego w sprawie przeprowadzonych 

kontroli. 
Informację przedstawił przewodniczący komisji rewizyjnej pan Zdzisław Iwanicki- informacja stanowi 

znacznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Do punktu V. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodniczący obrad- czy są interpelacje i zapytania? 

 

Radna Pani Magdalena Hybiak-  złożyła interpelacje w sprawie wieży kolejowej, która się zapadła 

czy są czynione jakieś działania w celu zabezpieczenia tej wieży. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  tak my wystąpiliśmy do PKP która jest właścicielem wieży 

i oni ustalają do kogo wieża ta należy. Kto w PKP to powinien wykonać. My przejęliśmy cześć działek 

a PKP ustala właściciela. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- ponowimy nasz wniosek do PKP. 

 

Radna Pani Magdalena Hybiak-  kolejna interpelacja jest w sprawie topól na ul. Polnej, po ostatniej 

wichurze zostały zerwane linie energetyczne, był brak wody i zakłady pracy nie mogły funkcjonować. 

Proszę o przycięcie lub wycięcie tych drzew. 
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Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- znam ten temat będziemy starali się o zezwolenie na wycięcie, 

ale to będzie robione ewentualnie po okresie lęgowym. Jest to w pasie drogi powiatowej.  

 

Radna Pani Magdalena Hybiak-  na jakim etapie jest sprawa budowy chodnika między ulicą Polną  a 

Dworcową.  

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  projekt jest zrobiony mamy to zapisane w budżecie. 

 

Wiceprzewodniczący pan Robert Kowalski- w sprawie tych topoli to proszę o wycięcie, a nie 

podcinanie, bo nie jest to drzewo długowieczne. 

 

Radny pan  Mirosław Jabłoński- czy wodociągi w Trzcińsku mają agregat by mimo braku prądu woda 

była dostarczana do mieszkańców. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- z mojej wiedzy to raczej posiadają. 

 

Radny pan  Antoni Śliwiński-  kiedyś był zakupiony agregat ale czy on jest jeszcze sprawny to nie 

wiem. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  to były takie anomalia pogodowe i stąd te trudności w 

dostawie wody. 

 

Radna Pani  Magdalena Kopczyńska-Pacyk-  reprezentując mieszkańców ul. Ceglanej 10 i 11 składam 

interpelacje w sprawie wymiany nawierzchni drogi, która sąsiaduje z blokiem na Ceglanej 11 między 

garażami. Mieszkańcy uskarżają się na stan nawierzchni i proszą o odmalowanie lamp. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- odmalowanie lamp zrobimy z marszu, jest nasz tam plac. 

 

Radny pan Piotr Przytuła- mam interpelację w sprawie uzupełnienia i przeglądu znaków drogowych 

znaki są stare i jest problem by rozpoznać jakie to znaki. Druga sprawa to naprawa nawierzchni przy 

studzienkach komunikacyjnych na ul. Sienkiewicza jedna cześć jest już zrobiona przez zakład 

komunalny i trzecia sprawa w jakim celu jest na ul. Sienkiewicza jest pachołek drogowy biało-czerwony 

w jakim celu. Kolejna rzecz to interpelacja w sprawie wyjaśnienia działań burmistrza w sprawie działki 

przy bloku mieszkalnym na ul. Sienkiewicza i zagospodarowania terenu przez mieszkańców tego bloku. 

 

Więcej interpelacji  nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu VI.  Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu gminy za 2016 rok 

1. omówienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2016 

 
Sprawozdanie omówił i przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. Sprawozdanie przekazane zostało również do RIO i dla 

Państwa radnych omawialiśmy to na komisji rewizyjnej i na wspólnym posiedzeniu komisji, ale teraz 

ogólne kwoty omówię.  
 

l. Budżet Gminy Trzcińsko-Zdrój na 2016 rok, zmiany budżetu w toku realizacji (w okresie 

sprawozdawczym) oraz wykonanie za 2016 rok. 
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Budżet Gminy na 2016 r. ustaliła Rada Miejska, uchwałą Nr XVI/118/2015 z dnia 18 grudnia  2015 roku w 

następujących  kwotach: 

- dochodów ogółem                                                                                        -      17.575.884,00  zł, 

- wydatków ogółem                                                                                        -       17.220.988,00  zł, 

- planowanej nadwyżki budżetu                                                                 -          -  354.896,00  zł. 

 

Budżet Gminy (po zmianach) na rok 2016 określał ostatecznie następujące kwoty planów dochodów i wydatków 

oraz planowanego wyniku wykonania budżetu: 

- dochodów ogółem                                                                                         -       21.776.105,88 zł, 

- wydatków ogółem                                                                                         -       21.121.209,88 zł, 
- planowanej nadwyżki budżetu                                                                 -               654.896,00 zł.      

 

Wykonanie budżetu Gminy za rok 2016 w zakresie dochodów i wydatków oraz wyniku wykonania budżetu 

zamknęło się kwotami: 

- dochody ogółem                                                                                            -       21.124.710,35 zł, 

- wydatki ogółem                                                                                             -       20.296.614,25 zł, 

- nadwyżki budżetu                                                                                       -             828.096,10 zł.      

 

Dochody po zmianach zarządzeniami i uchwałami wykonano w 97,01% wydatki wykonano w  96,10%. 

Dokładnie omawialiśmy to na komisji wspólnej, jeśli są jeszcze pytania to proszę. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

2. przedstawianie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-

Zdroju dotyczącej wykonania budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój za 2016 rok. 
Opinię przedstawił pan Zdzisław Iwanicki- przewodniczący Komisji Rewizyjnej informacja stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 

3. przedstawianie opinii RIO o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania 

budżetu gminy za 2016 rok, 

 
Opinię przedstawił wiceprzewodniczący rady pan Robert Kowalski- opinia jest pozytywna stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

4. opinia RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

dla Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój 

 
Opinię przedstawił wiceprzewodniczący rady pan  Robert Kowalski- opinia jest pozytywna stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

5. dyskusja 
 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy ktoś chce zabrać głos. 
 

Radny pan  Mirosław Jabłoński-  co z ogrodzeniem placu zabaw w Rosnowie. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  po kolei są wykonywane poszczególne etapy. 
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Przewodniczący obrad- omawiamy budżet z zeszłego roku a to zadanie był wpisane w zeszłym roku. 

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  chciałem zapytać o budżet zeszłego roku 20 tys. zł było zapisane na 

drogę w Piasecznie i chciałem zapytać zapisane to jest a nie ma pieniędzy. Po co to zapisywać? 20 tys. 

zł to można by było zrobić chociaż dokumentację. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  wiem jaki jest stan drogi w Piasecznie 20 tys. zł jest to 

koszt zrobienia dokumentacji, ale jak zrobimy dokumentację, to nawet na wkład własny ciężko by było 

zebrać środki przypominam iż w tym roku robimy drogę w Piasecznie i nasz wkład własny to około 

60tys. zł a w przyszłym roku podobna kwota pójdzie na ul. Mickiewicza. W tej chwili wydawanie 20 

tys. zł na projekt, który będzie leżało 2 czy 3 lata to nie jest zasadne, ale jeśli rada dojdzie do wniosku że 

trzeba tak zrobić to my to zrobimy, my nie możemy wydać więcej jak 60 do 80tys. zł rocznie na drogi. 

 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski- ale do tej drogi prowadzą 3 drogi do gruntów rolnych i można też 

starać się o dodatkowe dofinansowanie. Czy były robione szacunki ile ta droga by kosztowała?  

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  dwa czy trzy miesiące temu była mowa o tym by zakończyć 

już rozpoczęte inwestycje a nie twórzmy dodatkowych dokumentacji wiem że do końca roku 2018 roku 

nie zrobimy drogi w Piasecznie. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  w tym roku w Piasecznie będziemy robić szatnię. 

 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski- wiem, ale co roku jest ten problem a droga jest w coraz to gorszym 

stanie. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  niech Rada ustali priorytet wśród priorytetów, szatnia, droga 

w parku, a inne sołectwa też chcą coś mieć.  Razem z powiatem była zrobiona droga, chodniki, w tym 

roku przystępujemy do szatni zakupiono ogrodzenie, które złodzieje wynieśli. 

 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski- mieszkańcy Babina pytają nas kiedy będzie świetlica w Babinie. 

Może przy okazji zakupienia kontenerów dla Piaseczna na szatnię udało by się zakupić mniejszy 

kontener dla Babina. Jeszcze wniosek jest o drogę do placu zabaw tam już się zrobiły koleiny jest to 

droga polna wystarczy ją wyrównać. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek Jak będzie robiony przystanek w Babinie to przy okazji 

poprawimy tą drogę. 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  chciałem by Pan Burmistrz szczegółowo wyjaśnił przyczyny nie 

wykonania inwestycji za 2016r. zakupu i montażu wiat przystankowych kwota byłą 18 tys. zł i nic nie 

wskazywało na to, że nie zostanie to wykonane. 

 

Wiceprzewodniczący rady pan  Robert Kowalski- był to zapis w budżecie umieszczony na wniosek 

radnych jest to w pewnej mierze nie wykonanie budżetu. 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- nie wiedzieliśmy na ile starczą nam środki na spłaty 

kredytów i odsetek i nie chcieliśmy wykorzystywać subwencji oświatowej, od grudnia były wstrzymane 

nakłady inwestycyjne i było to ze względu na brak środków, przeprowadzono przetarg na sprzedaż 

działki w Piasecznie i mieliśmy nadzieję, że akt notarialny na to będzie zawarty w grudniu a było to w 

lutym i było to ponad 100 tys. zł 
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Pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk- zbliżając się do udzielania Burmistrzowi absolutorium chciałam 

przypomnieć to iż absolutorium to jest akt prawny a nie wyrażanie swojego stanowiska do składu Rady 

czy do samego Burmistrza. Myślę, że odpowiedzialnością dużą jest udzielenie absolutorium na 

podstawie wypracowanego wniosku komisji rewizyjnej i opinii RIO. 

 

Wiceprzewodniczący rady pan  Robert Kowalski-  oczywiście ma Pani racje tak jest to zapisane w 

ustawie o samorządzie gminnym iż jest to udzielenie za wykonanie budżetu, ale jest to też okazja do 

powiedzenia sobie pewnych rzeczy, które były nie prawidłowe czy coś nam się nie podobało. Taką 

stricte uchwałą z wykonania budżetu to jest to zatwierdzenie sprawozdania i myślę, że jest to zasługa 

pana Skarbnika bo mieliśmy z nią problemy. Ja chciałem też przypomnieć o sprawie sądowej jaką 

Gmina przegrała w sprawie boiska Orlik w Góralicach bo Gmina tu poniosła konkretne straty finansowe 

około 19 tys. zł. plus odsetki i koszty sądowe. Takie rzeczy też powinniśmy brać pod uwagę, 

najważniejszą rzeczą jest budowa oczyszczalni ścieków, projekt został odrzucony miało być 

dofinansowanie duże około 85% a teraz dofinansowanie w granicy 48% jest to różnica w milionach 

które Gmina na zawaleniu projektu straciła, ważną rzeczą jest absolutorium z wykonania budżetu ja 

przez dwa lata nic nie mówiłem, ale chcę powiedzieć o Dniach Trzcińska o nieposzanowaniu czy 

lekceważeniu radnych i chce stwierdzić, że nawet pan Burmistrz nie był w stanie przywitać Pani 

Przewodniczącej.  

 

Pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk- nie jest to element udzielenia absolutorium. 

 

Wiceprzewodniczący rady pan  Robert Kowalski- w mojej ocenie jest to element pewnej działalności. 

Przy absolutorium należy pewne rzeczy uwzględnić, chociażby wieża ciśnień nie jest nasze, ale my się 

tym przerzucamy ale to nas ocenią, że nic z tym nie zrobiliśmy, że nie naciskaliśmy dość mocno. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- dofinansowanie do oczyszczalni ścieków miał być do 50% a 

nie 80%, pieniądze nie leżą jak się Panu wydaje, nie jest tak prosto je otrzymać. A odnośnie tej kary 

umownej musiałem podjąć taką decyzję, bo jak bym tego nie zrobił to przy kontroli by wyszło, dlaczego 

nie ukarałem zgodnie z umową. Myśmy się odwołali do Sądu Najwyższego i otrzymaliśmy informację 

iż mogło by dojść do kasacji ale jak by kwota przekraczała 50tys. zł 

 

Wiceprzewodniczący rady pan  Robert Kowalski-  jeśli chodzi o oczyszczalnie ścieków to wydaje mi 

się że była mowa o dotacji  w kwocie 150tys. zł na wszystkich komisach mówiono nam o 

dofinansowaniu 85% i jeśli mowa była o takich kwotach. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- Po ostatnim spotkaniu w Urzędzie Marszałkowskim z panem 

Wice wojewodą i panią dyrektor z WFOŚ miały być widełki od 45 do 60% i nie mogę odpowiadać za to 

że takie są widełki. 

 

Wiceprzewodniczący rady pan Robert Kowalski-  wniosek nie przeszedł bo były w tym projekcie błędy 

formalne i dlatego to nie przeszło. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  radni mają swoje priorytety  jest świetlica w Babinie dwie 

drogi w Piasecznie i samochód strażacki i remiza i wiele potrzeb dla jednego sołectwa a mamy ich 12. 

 

Nie zgłoszono. 
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6.  podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Trzcińsko- Zdrój za 2016 rok. 

(druk nr XXXI /292 /2017), 

 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

- przeciw- 0- głosów 

- wstrzymały się -0-głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 292/2017 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 

 

7. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza 

Trzcińska-Zdroju. (druk nr XXXI/293 /2017), 

 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 11- głosów 

- przeciw- 0- głosów 

- wstrzymały się -3 -osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów i Burmistrz 

otrzymał absolutorium z wykonania budżetu za 2016r. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 293/2017 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 1. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu 

Miejskiemu w Trzcińsku-Zdroju(druk nr XXXI/294/2017), 

 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 294/2017 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 2. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

wysokości oraz szczegółowe warunki wypłacania dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw oraz wynagrodzenie za zajęcia dodatkowe oraz wysokość i 

szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego, kryteria i 

tryb przyznawania nagród oraz tygodniowy obowiązujący wymiar godzin, o którym 

mowa w art. 42 ust. 7 ustawy Karta Nauczyciela dla nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach prowadzonych przez Gminę Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXI/295/2017), 

 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

- wstrzymała się – 1-osoba 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 295/2017 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej. (druk nr XXXI/296/2017), 

 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 296/2017 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu VII. 4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze bezprzetargowej nieruchomości  gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej (druk nr XXXI/297/2017), 

 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 297/2017 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej. (druk nr XXXI/298/2017), 

 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 298/2017 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem  na poprawienie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej. (druk nr XXXI/299/2017), 

 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 299/2017 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej. (druk nr XXXI/300/2017), 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 300/2017 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem  na poprawienie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej. (druk nr XXXI/301/2017), 
 

Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 301/2017 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XXXI/302/2017), 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 302/2017 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w 

drodze przetargu ograniczonego, nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXI/303/2017), 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- informuję że po zakończeniu komisji wspólnej część radnych udała się na 

miejsce i obejrzeliśmy jak to wygląda  rzeczywistości i kolega radny zaproponował by ustalić tam 

służebność i rozmawiałem z panią mecenas i nie jest możliwe by to zrobić, jedynym rozwiązaniem które 

możemy to zrobić to podzielenie tej działki i sprzedać część na szerokości budynku postawić znak zakaz 

postoju i parkowania a resztę zostawić jako droga pożarowa. Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- wnioskodawca nie wyraża zgody na zakup podzielonej 

działki. Odległość od ściany budynku do sąsiada wynosi 2.10m a nie jak mówiłem 3 metry. 

 

Przewodniczący obrad- my to mierzyliśmy i wiemy tam są słupy graniczne i rzeczywiście tam jak by 

coś chcieli przewieść to muszą taczką z drogi. 

 

Radna pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk- rzeczywiście na miejscu też stwierdziliśmy, że ten sąsiad 

który chce mieć kawałek drogi wcale nie użytkował tego odcinka, osobiście uważam, że należy wniosek 

zaopiniować pozytywnie. My nie tworzymy miejsc pracy, a mamy obowiązek zatrzymać młodych ludzi 

i pozwolić im na rozwój.  
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Przewodniczący obrad- tak, ale też odpowiadamy za prawidłowe kontakty sąsiedzkie a tam w tej 

działce jest studzienka kanalizacyjna. I nie dziwię, się że ten nabywca nie chce tego podzielonego, i 

może też nie wie że postawiony by został znak i droga by spełniała swoją funkcję. 

 

Radna pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk- ale inwestor studzienkę może przenieść na swój koszt 

poza teren swojej działki. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 3- głosy 

- przeciw- 2- głosy 

- wstrzymało się – 9 osób 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 303/2017 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w 

drodze przetargu ustnego nieograniczonego, nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

własność Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXI/304/2017), 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 304/2017 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w 

drodze przetargu ograniczonego, nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXI/305/2017), 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 305/2017 stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy na okres powyżej 3 lat oraz odstąpienia od przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXI/306/2017) 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 306/2017 stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy na okres 10 lat. (druk nr XXXI/307/2017), 
 

Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 307/2017 stanowi załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat na część 

działki nr 95, obręb nr 1, m. Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XXXI/308/2017), 
 

Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 308/2017 stanowi załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat na część 

działki nr 822/8, obręb nr 3, m. Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XXXI/309/2017), 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 309/2017 stanowi załącznik Nr 27 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 17. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na 

terenie miasta Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXI/310/2017), 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 310/2017 stanowi załącznik Nr 28 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 18. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na 

terenie miasta Trzcińsko-Zdrój (druk nr XXXI/311/2017), 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  
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Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 311/2017 stanowi załącznik Nr 29 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 19. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, 

zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich  

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas dłuższy niż 3 lata lub  na czas 

nieoznaczony w tym  gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, zawierane 

są kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość(druk nr 

XXXI/312/2017), 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 312/2017 stanowi załącznik Nr 30 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 20. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2017-2019 (druk nr XXXI/313/2017), 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 213/2017 stanowi załącznik Nr 31 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 21. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia obowiązującej taryfy 

za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków (druk nr 

XXXI/314/2017), 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 314/2017 stanowi załącznik Nr 32 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 22. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy za 

zbiorowe odprowadzanie ścieków (druk nr XXXI/315/2017), 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 315/2017 stanowi załącznik Nr 33 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 23. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój na rok 2017(druk nr XXXI/316/2017) 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 316/2017 stanowi załącznik Nr 34 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 24. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk nr XXXI/317/2017) 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 317/2017 stanowi załącznik Nr 35 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 25. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu 

budżetowego – Zakładu Komunalnego w Trzcińsku-Zdroju z obowiązku wpłaty 

nadwyżki środków obrotowych do budżetu gminy Trzcińsko-Zdrój (druk nr 

XXXI/318/2017) 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 
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Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 318/2017 stanowi załącznik Nr 36 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 26. Podjęcie uchwały w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Trzcińsko-Zdrój z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej. (druk nr XXXI/319/2017) 
Przewodniczący obrad- Uchwała nie była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji, Proszę o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- w okresie miedzy sesją a komisją wpłynął wniosek o 

nabycie tej drogi jest to działka zaorana i jest to w obrębie Dobrople, powierzchnia 2 arów. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXI/ 319/2017 stanowi załącznik Nr 37 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 27. Podjęcie uchwały w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XXXI/320/2017) 

 
Przewodniczący obrad- Uchwała nie była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji, Proszę o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- w okresie miedzy sesją a komisją wpłynął wniosek o 

nabycie tej drogi jest to działka za orana i jest to w obrębie Dobrople, powierzchnia 5 arów. Jest to w 

drodze przetargu ograniczonego dla właścicieli nieruchomości przyległych. 
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Przewodniczący obrad- jest tam jeden właściciel, otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- zaapelował by radni wstrzymali się od głosu by nie podejmować uchwały z 

błędem formalnym. Odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 0- głosów 

- wstrzymało się -14 osób 

- przeciw- 0 głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała nie została podjęta. 

 

/ projekt uchwał druk Nr XXXI/ 320/2017 stanowi załącznik Nr 38 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
Przewodniczący obrad -Radni otrzymali odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzedniej sesji część 

odpowiedzi było udzielonych na pocztę elektroniczną. Czy radni są usatysfakcjonowani odpowiedziami, 

czy jeszcze, są jakieś zapytania? 

  

Radny pan Piotr Przytuła- ja otrzymałem odpowiedz o barierkach przy szkole czy nie można to 

przyśpieszyć, bo to już trwa pół roku, tam gdzie barierka stała jest nierówny teren i grozi to również 

upadkiem. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- napisaliśmy do Starostwa, ale ponowimy nasze prośby by do 

końca wakacji barierki zostały zakupione. Powiem jeszcze o macie na plaży wczoraj studiowaliśmy 

prawo budowlane i ustawy o zagospodarowaniu i planowaniu przestrzennym. Wszystko to co budujemy 

co wchodzi w wodę wymaga uzgodnienia i pozwolenia,  jak ustawimy matę do linii brzegowej jaka 

wynika z mapy to Starostwo prawdopodobnie wyda nam pozwolenie bo było by to na zgłoszenie. Ale to 

kolejna trudność bo matę należałoby położyć na powierzchni utwardzonej i tu chodzi o wszystkich 

korzystających z plaży i jak nie zachowamy sztuki budowlanej, a wydarzy się wypadek to konsekwencje 

ponosi ten kto matę postawił.  

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- w rozmowie z ratownikami ratownik powiedział, że nie widzi 

problemu i on pracował w latach poprzednich, oni są od tego i są w stanie pomóc jak będzie taka 

potrzeba, nie tylko jemu ale każdemu niepełnosprawnemu. 

 

Przewodnicząca rady pani  Maria Woźniak-  ale on chce być samodzielny. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas-mimo, że jest samodzielny i chce być samodzielny i jest 

pełnoletni to powinien być z opiekunem. 

 

Więcej interpelacji nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu VII. Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodniczący obrad- Czy są wolne wnioski lub zapytania? 
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Radny pan Zdzisław Iwanicki- na komisji w poniedziałek zwróciliśmy uwagę na brak oświetlenia na 

ul. Dworcowej, dziękuję bo to oświetlenie z godziny na godzinę się pojawiło co było przyczyną czy to 

jest awaria czy wynika to z oszczędności? 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- to zgłoszenie o awarii  było wysłane, dużo wcześniej i my 

niestety nie wiemy, kiedy oni przyjeżdżają, nie mamy informacji zwrotnej, my prosimy by firma, która 

będzie robiła obsługę oświetlenia ulicznego nas  informowała, ale  niestety nie informuje nas kiedy 

będzie coś robiła na naszym terenie. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- ja bardzo często dzwonię do pana Kapusty na posterunek 

energetyczny do Chojny, ale oni tego nie naprawiają, teraz jest tak, że robi to firma, która wygrywa 

przetarg i najpierw zgłoszenie do Stargardu potem oni do Poznania i do tej firmy i dlatego trwa to tak 

długo.  

 

Radna Pani Magdalena Hybiak- chciałam poruszyć sprawę oświetlenia, ale już wiemy a kolejna 

sprawa to pas zieleni przy Bramie Myśliborskiej strasznie zarasta chwastami. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- dzisiaj poszło polecenie i będą to plewić. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- na poprzedniej sesji zapytałem o rowy melioracyjne ale tam pomyliliśmy 

działki proszę o wyjaśnienie sprawy. 

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  nie tylko żądam ale i chwalę za przejęcie tej drogi przy parku bo 

nie będzie problemu z ośnieżaniem tej drogi. A drugie to dziękuję, za szatnię, bo wreszcie będą szatnie i 

za skrzynkę energetyczną w parku. 

 

Wiceprzewodniczący pan Robert Kowalski- na poprzedniej sesji zostałem oskarżony, że komuś 

zabrałem lampę i ma ciemno obiecałem że to pokaże jak to wygląda ta lampa jest około 15,20 metrów 

lampy to nie jest tak, że zabrano oświetlenie pasa drogowego i teraz widać gdzie jest przy drodze, tamta 

jest dlatego od drogi i nie oświetla w ogóle pasa drogowego i jako sołtys wystąpiłem o to. Lampa 

została zdjęta i nieoficjalnie wiem, że urzędnicy jechali to zobaczyć i nie wiem kiedy to zostało 

ponownie założone, ja chciałem złożyć wniosek formalny by komisja rewizyjna sprawdziła te 

okoliczności a mianowicie: 

- Sprawdzenie okoliczności zdemontowania i ponownego zamontowania lamp oświetleniowych 

w miejscowości Czyste na prywatnej posesji, a w szczególności: 

- skontrolować czy dokonano sprawdzenia zasadności wniosku sołtysa w sprawie przeniesienia 

lampy,  

- skontrolować Kto i na jakiej podstawie podjął decyzję o  przeniesieniu lampy;  

- skontrolować czy na prywatnej posesji została założona ponownie lampa i czy służy ona do 

oświetlenia miejsca publicznego; 

- skontrolować Kto zlecił zamontowanie przedmiotowej lampy oraz kto za to zapłacił, 

- skontrolować Kto płaci za energię elektryczną zużywaną przez wyżej wymienioną lampę.  

Proszę by komisja rewizyjna przedstawiła protokół  na następnej sesji. 

 

Przewodniczący obrad- kto z państwa jest za przyjęciem wniosku formalnego. 

 

- za- 14 – głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdzam ze wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
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Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu VIII. Zakończenie sesji.   
 

O godzinie 16
54

– Przewodniczący obrad zamknął XXXI sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 

przybycie.  
 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa                                           
 

 

 


